
Interpelácia č. 101/2015   
 

 
8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.12.2015  
 
 
Garanič: 
Moja interpelácia sa týka priemyselného parku. Chcel by som sa opýtať, či sa v roku 2015 
podarilo etablovať nejakým novým firmám, prípadne koľko nových pracovných miest sa 
podarilo zabezpečiť.  
 
PhDr. Čižmár: 
Nie, vzhľadom na komplikovanú situáciu a právne vzťahy a spory, ktoré sú medzi mestom, 
Blikou a s možnosťou PPTV tam nevznikli žiadne nové pracovné miesta a neetabloval sa 
žiadny nový investor.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 14.12.2015 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


